
Terka Poppková se společně s Corym nezapomenutelně zapsali do historie naší školy, když spolu v 
minulém roce představili canisterapii všem studentům oboru sociální činnost. Terezku se nám 
povedlo vyzpovídat. 

Terez, povězte nám prosím, jak se člověk dopracuje k takovému koníčku? Jak dlouho se již věnujete 
canisterapii? 

„V roce 2020 jsem začala chodit na cvičák a dělat sportovní kynologii, tak po roce mi kamarád za cvičáku řekl, 
že bych mohla zkusit canisterapii a já jsem o tom začala vážně uvažovat. Začali jsme se Corym připravovat na 
zkoušky z canisterapie, první zkoušky byly 3. 9. 2022 a 17. 9. 2023 jsme je opakovali. Zkouška z canisterapie 
se musí opakovat buď každý rok, nebo co 2 roky. Naše první canisterapie s Corym byla na naší škole a od té 
doby děláme canisterapii s Corym pravidelně. Canisterapii se věnujeme rok a půl, moc se nám to líbí a 
naplňuje nás to oba.“ 

Spolupracujete s mnoha subjekty, provozujete canisterapii ve školách, v domovech pro seniory, co Vás 
nejvíce naplňuje? 

„Vidět, jak jsou lidé po canisterapii šťastní, to, že právě my jsme jim vykouzlili úsměv na tváři, je pro nás tak 
naplňující. Můžeme jim pomoci a ulevit jim, a to je to, proč to celé děláme, máme radost, když jim můžeme 
aspoň takto pomoci.“ 

Povíte nám něco o svých psech? 

„Můj pes se narodil 28. 5. 2017, je to fenka, jmenuje se Tara, plemeno mini maltézský pes, začala jsem s ní 
cvičit, když měla 3 roky, děláme sportovní kynologii, stopy, něco málo z obran a máme splněné zkoušky  ZOP, 
ZZO, BH-VT. S Corym máme udělané canisterapeutické zkoušky, cvičíme sportovní kynologii a děláme 
zmíněnou canisterapii. Narodil se 7. 10. 2016, je rasy border kolie a jeho celé jméno zní Cor z kouzelných 
hor.  Seniorům pomáhám venčit další 2 pejsky.“
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Účastníte se různých závodů, jaké je Vaše nejvyšší ocenění? 

„První místo Stopy, kategorie ZM, 1. místo Frýdlantský trhač, 1. místo Memoriál Jiřího Kaštovského v kategorii 
ZZO.“ 

Plánujete se věnovat Canisterapii po škole na plný úvazek? 

„Ano, budu hledat možnosti, jak tyto své dovednosti a zkušenosti uplatnit ve své budoucím profesionálním 
životě.“ 

Máte i jiné koníčky? Jaké? 

„Mým druhým největším koníčkem je folklór, do folklorního souboru Lašánek chodím už 14. rokem. Mám 
udělaný kurz barista a mými dalšími zájmy jsou běhání, ježdění na koni a chození po horách.“ 

Proč jste si vybrala studijní obor sociální činnost na naší škole? 

„Studijní obor sociální činnost jsem si vybrala, protože jsem věděla, že mě tento obor bude bavit, od malička 
jsem pomáhala druhým, chodila jsem pro domova pro seniory, s klienty jsme si povídali a vyráběli různé 
výrobky. Od prvního dne jsem věděla, že můj výběr byl správný.“  

Kde se vidíte za 10 let? 

„Těžko říct, pravděpodobně budu mít ukončenou VŠ ve svém oboru, budu pracovat v domově pro seniory a 
budu cestovat. Plánuji se věnovat aktivizačním činnostem.“ 

 Kdo je vaším životním vzorem? 

„Mým životním vzorem je moje mamka a hned po ní moje třídní učitelka, Karolína Gomolová.“ 

Poznámka: Awww, to je krásné!

Máte nějaký oblíbený citát?

Mám dva. „Když něco opravdu chceš, celý vesmír se spojí, abys to mohl uskutečnit…“ a: 

„Vždy si všímejte laskavosti, a ne chyb druhých.“ 

Děkujeme za rozhovor. 


